
     Protokoł Nr V  
z przebiegu obrad V sesji Rady Gminy Pabianice z dnia 13 lutego 2007 r.  
 
Sesja Rady Gminy rozpoczęła się o godz.11,00 w Urzędzie Gminy Pabianice. 
 
 
W obradach sesji uczestniczyli   radni zgodnie z załączoną  listą  obecności . Na ustawowy 
stan radnych Rady Gmin y Pabianice 15 radnych , w sesji uczestniczyło 15 radnych. 
Skład Rady przedstawia się następująco: 
 

1. Figiel Roman 
2. Gąsiorek Krzysztof 
3. Golewski Andrzej  
4. Jaksa Arkadiusz 
5. Jaros Henryka  
6. Józefczyk Justyna  
7. Kalinowski Henryk 
8. Kasperska Zdzisława 
9. Kelnerowski Józef  
10. Kociołek Piotr 
11. Lubowicka Maria 
12. Muszczak Marek  
13. PieluŜek BoŜena  
14. Stasiak Zbigniew 
15. Szafrański Henryk  

 
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  
 
W sesji uczestniczyli: Wójt Gminy Pabianice H. Gajda , W –ce Wójt Gminy E. Adamczyk, 
Sekretarz Urzędu J. Słubik , radca prawny Urzędu E. Janio Skarbnik gminy M. Nowicka 
Kierownik ref. Gospodarki Gruntami, Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska R. 
Iwaśków, Radny Powiatu Pabianickiego A. Krasiński, mieszkańcy gminy Pabianice i sołtysi 
Gminy obecni wg załączonej listy obecności stanowiącej załącznik nr 2 do protokołu.  
 
Ad. pkt. 1.  
 
Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Gminy Pabianice R. Figiel , powitał przybyłych 
i stwierdził quorum . 
 
 
Ad. pkt. 2.  
 
Protokol z III i IV sesji został przyjęty przez Radę w głosowaniu jednomyślnie.  
 
 
Ad. pkt. 3.  
 
Przewodniczący Rady przedłoŜył Radzie proponowany porządek obrad sesji następującej 
treści:  
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      1.  Otwarcie obrad V  sesji. 
2. Przyjęcie protokołu z III i IV  sesji Rady Gminy Pabianice. 
3. Zatwierdzenie porządku obrad. 
4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 
5. Informacja Wójta o  pracy Urzędu Gminy  w roku 2006.   
6. Informacja Przewodniczących Komisji o pracy Komisji między sesjami, przedłoŜenie 

rocznych planów pracy Komisji i planu pracy Rady Gminy.  
7. Omówienie projektu budŜetu na rok 2007.  
8. Interpelacje radnych .  
9. Podjęcie uchwał w sprawach: 

 
a/ uchwalenia budŜetu Gminy Pabianice na 2007 rok,  
b/ ustalenia na rok 2007 „ Regulaminu określającego wysokość stawek i szczegółowe 
warunki przyznawania nauczycielom dodatków : za wysługę lat, motywacyjnego, 
funkcyjnego, za warunki pracy oraz wysokość i warunki wypłacania nagród i innych 
świadczeń wynikających ze stosunku pracy, szczegółowy sposób obliczania i wypłacania 
wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw, a takŜe 
wysokość nauczycielskiego dodatku mieszkaniowego oraz szczegółowe zasady jego 
przyznawania i wypłacania”.  
c/ uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 
na rok 2007,  
 e/  /zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej na rok 2007,  
g/ zmiany Statutu Gminy Pabianice, 
 h/ przedłuŜenia czasu obowiązywania dotychczasowej taryfy zbiorowego zaopatrzenia w 
wodę, 
 
10. Odpowiedzi na interpelacje. 
11. Wolne wnioski i sprawy róŜne. 
12. Odczytanie i przyjęcie wniosków złoŜonych do Komisji Uchwał i Wniosków. 
13.   Zamknięcie obrad sesji. 
 
Radny K. Gąsiorek – przewodniczący Klubu Radnych” Porozumienie  Ludowe” postawił 
wniosek o zmianę kolejności punktów proponowanego porządku obrad  w sposób 
następujący: w pkt. 9 – podjęcie uchwał , ppkt.  „a” wprowadzić jako ppkt „b ”, ppkt „b „ jako 
ppkt „a” , po ppkt ” c” wprowadzić do projektu porządku obrad projekt uchwały w sprawie 
określenia wysokości i zasad przyznawania diet radnym Rady Gminy Pabianice i sołtysom 
Gminy Pabianice. Wówczas nastąpiłoby przesunięcie podpunktów w punkcie 9 o jeden 
podpunkt  niŜej w kolejności alfabetycznej. W punkcie 9 wprowadzić  takŜe podpunkt 
dotyczący projektu uchwały w sprawie wynagrodzenia Wójta Gminy Pabianice, Radny 
wyjaśnił Ŝe chodzi o przywrócenie wynagrodzenia tej wysokości jaką Wójt Gminy H. Gajda 
otrzymywał w poprzedniej kadencji.  
Innych wniosków o zmianę do porządku obrad nie zgłoszono.  
Przewodniczący Rady poddał do głosowania wniosek  zgłoszony  przez radnego K. Gasiorka 
do głosowania , w wyniku , którego za opowiedziało się 8 radnych , przy 7 glosach 
przeciwnych.  
Porządek obrad z naniesionymi powyŜej  poprawkami Rada przyjęła w głosowaniu 8 głosami 
za, przy 7 głosach przeciwnych.  
Zatwierdzony porządek obrad przedkłada się następująco:  
 

 



 3

      1.  Otwarcie obrad V  sesji. 
2 Przyjęcie protokołu z III i IV  sesji Rady Gminy Pabianice. 
3. Zatwierdzenie porządku obrad. 
4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 
5. Informacja Wójta o  pracy Urzędu Gminy  w roku 2006.   
6. Informacja Przewodniczących Komisji o pracy Komisji między sesjami, przedłoŜenie 

rocznych planów pracy Komisji i planu pracy Rady Gminy.  
 

7. Omówienie projektu budŜetu na rok 2007.  
 
8. Interpelacje radnych .  

 
9. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a/ ustalenia na rok 2007 „ Regulaminu określającego wysokość stawek i szczegółowe warunki 
przyznawania nauczycielom dodatków : za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego, za 
warunki pracy oraz wysokość i warunki wypłacania nagród i innych świadczeń wynikających 
ze stosunku pracy, szczegółowy sposób obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny 
ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw, a takŜe wysokość nauczycielskiego 
dodatku mieszkaniowego oraz szczegółowe zasady jego przyznawania i wypłacania”.  
b/ uchwalenia budŜetu Gminy Pabianice na 2007 rok, 
c/ uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 
na rok 2007,  
d/ określenia wysokości i zasad przyznawania diet dla radnych Rady Gminy Pabianice i 
sołtysom Gminy Pabianice, 
 e/  /zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej na rok 2007,  
f/ ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Pabianice ,   
g/ zmiany Statutu Gminy Pabianice, 
 h/ przedłuŜenia czasu obowiązywania dotychczasowej taryfy zbiorowego zaopatrzenia w 
wodę, 
 
10. Odpowiedzi na interpelacje. 
11. Wolne wnioski i sprawy róŜne. 
12. Odczytanie i przyjęcie wniosków złoŜonych do Komisji Uchwał i Wniosków. 
13.   Zamknięcie obrad sesji. 
 
 
Ad. pkt. 4.  
 
 
Do Komisji Uchwał i Wniosków powołano radną M. Lubowicką i radnego P. Kociołka. 
 
Skład Komisji został zatwierdzony w głosowaniu jednogłośnie.  
 
Ad. pkt. 5.  
 
 
Wójt Gminy H. Gajda przedłoŜył informację o pracy Urzędu Gminy w okresie od 1 stycznia 
do 31 grudnia 2006 r.  
Informacja stanowi pisemny załącznik nr 3 do protokołu.  
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Ad. pkt. 6.  
 
Przewodniczący Komisji przedkładali kolejno informacje o pracy Komisji  między sesjami i 
przedkładali roczne plany pracy. 
Jako pierwsza głos zabrała Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Z. Kasperska , która 
poinformowała, Ŝe Komisja Rewizyjna odbyła dwa posiedzenia, na których dokonała analizy 
projektu budŜetu gminy na rok 2007 , przedłoŜyła takŜe projekt planu pracy i kontroli Komisji 
Rewizyjnej na rok 2007, które stanowią załączniki do niniejszego protokołu: plan pracy 
Komisji Rewizyjnej – zał. nr 5 do protokołu. 
 
Przewodniczący Komisji Samorządowo – Społecznej i Organizacyjnej H. Kalinowski 
poinformował, Ŝe Komisja , której przewodniczy odbyła posiedzenia w temacie; analizy 
projektu budŜetu na rok 2007 w działach dotyczących kompetencji komisji, przyjęła 
informację  na temat organizacji wypoczynku zimowego dla dzieci i młodzieŜy w szkołach, 
dokonała analizy materiałów na najbliŜszą sesje Rady Gminy. Przewodniczący odczytał 
projekt planu pracy na rok 2007 , który stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 
 
Przewodniczący Komisji Gospodarczo- Finansowej, Rolnej i Ochrony Środowiska  
K. Gąsiorek poinformował, Ŝe Komisja , której przewodniczy  równieŜ zajmowała się  
analizą projektu budŜetu na 2007 łącznie z harmonogramem inwestycji na rok 2007, 
zapoznała się takŜe z informacją Wójta na temat transportu lokalnego na terenie Gminy 
Pabianice.  
Przewodniczący Komisji przedłoŜył takŜe Radzie Gminy projekt planu pracy  Komisji 
Gospodarczo- Finansowej, Rolnej i Ochrony Środowiska na rok 2007, który stanowi 
załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.  
 
Projekt planu  pracy Rady Gminy na 2007 przedłoŜyła W-ce Przewodnicząca Rady Gminy B. 
PieluŜek. 
Projekt planu pracy Rady Gminy znajduje się w załączeniu do protokołu jako załącznik nr  9. 
Przewodniczący Rady postawił wniosek o przyjęcie planów pracy Komisji i planu pracy Rady 
Gminy  na rok 2007 .  
Wniosek został przyjęty w głosowaniu jednomyślnie.  
 
Ad. pkt. 7.  
 
Skarbnik Gminy M. Nowicka przedłoŜyła Radzie Gminy  projekt budŜetu Gminy Pabianice 
na rok 2007.  
PrzedłoŜony projekt budŜetu stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 
Skarbnik M. Nowicka poinformowała równieŜ , Ŝe zgodnie z zaleceniami Uchwały  Nr 14/07 
z dnia 22 stycznia 2007 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi w 
sprawie opinii dotyczącej projektu budŜetu Gminy Pabianice na 2007 zostały wprowadzone 
do projektu budŜetu poprawki.  
Skarbnik Gminy zapoznała Radę z powyŜszą uchwałą, która stanowi załącznik nr 11 do 
niniejszego protokołu , następnie odczytała wprowadzoną autopoprawkę do projektu budŜetu, 
przedkładającą  się w sposób zapisany poniŜej: 

„Autopoprawka do projektu budŜetu Gminy Pabianice na 2007 r.  
 
1. W projekcie Uchwały Rady Gminy Pabianice na 2007 r. wprowadza się następujące 
poprawki: 
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a/ W § 8 po słowach „ w wysokości 200.000 zł. dodaje się słowa: „ oraz limit zobowiązań 
z tytułu obsługi kredytów i poŜyczek w kwocie 5.000 zł.” 
b/W § 9 w punkcie 2 po słowach „ planowanych wydatków” dodaje się słowo” 
bieŜących” 
c/ w § 10 w punkcie 2a – po słowach „ do kwoty” dodaje się „ 2.500.000 zł. – skreśla się  
słowa  „ określonej w załączniku Nr 12” 
 
2. W częśći opisowej do budŜetu Gminy Pabianice wprowadza się zmiany:  
 
a/ Na stronie pierwszej części opisowej do budŜetu Gminy Pabianice na 2007 r. : w dziale 
756 – Dochody od osób prawnych , od osób fizycznych i innych jednostek nie 
posiadających osobowości prawnej oraz wydatki związane z ich poborem ustalono 
dochody na kwotę : skresla się 8.084.529 „ dodaje się „8.106.529 zł.” 
 
W dziale 750 – w  treści opisowej wykreśla się  słowa  „ wpływy z opłaty 
administracyjnej za czynności urzędowe w kwocie 22.000 zł.” 
Na stronie 2 części opisowej do budŜetu Gminy Pabianice na 2007 r. w dziale 756 – 
wpływy z opłaty skarbowej ustalono na kwotę : skresla się 47.000 zł a wpisuje się kwotę 
69.000 zł. 
 
3. W załączniku Nr 1 – Plan dochodów Gminy Pabianice na 2007 r. – działami  
 
a/ w dziale 750 – Administracja publiczna w rubryce „ Plan na 2007 rok” – skresla się 
kwotę 223 .220 zł.”, a wpisuje się kwotę 201.220 zł.. 
 
b/ w dziale 756 – dochody od osób prawnych, od osób fizycznych w rubryce „ Plan na 
2007 r. skreśla się kwotę ”  8 106 . 529 zł.” 
 
4. W załączniku Nr 2 na stronie 2 w dziale 750 – Administracja publiczna – rozdział 
75023 – Urzędy gmin w rubryce „ Plan na 2007 r. skreśla się kwotę „ 176.300 zł”  a 
wpisuje kwotę „ 154.300 zł.” ,  
Wykreśla się równieŜ § 0450- wpływy z opłaty administracyjnej za czynności urzędowe. 
 
Na stronie nr 3 , w załączniku Nr 2 w dziale 756 – w rubryce „ Plan na 2007 r. skreśla się 
kwotę 8.084.529 zł „, a wpisuje się „ 8.106.529 zł. ” 

Na stronie nr 4 w załączniku nr 2  w dziale  750 , w rozdziale 75618 w rubryce Plan na 2007 
rok wykreśla się kwotę „ 131.000” , a wpisuje się 153.000” i w § 0410 wpływy z opłaty 
skarbowej w rubryce „ Plan na 2007 rok skreśla się kwotę „ 47.000 ”, a wpisuje „ 69.000” 
  
Przewodniczący Rady  poinformował o tym , Ŝe otrzymał pozytywne opinie Komisji 
Samorządowo-Społecznej i Organizacyjnej , oraz Komisji Gospodarczo- Finansowej Rolnej i 
Ochrony Środowiska do projektu budŜetu na rok 2007. 
 
Głos zabrała Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Z. Kasperska  informując, ze Komisja 
Rewizyjna nie wypracowała opinii i nie zajęła ostatecznie stanowiska do przedłoŜonego 
projektu budŜetu gminy na rok 2007.  
 
Radny A. Jaksa zabierając głos powiedział, Ŝe po dokonanej analizie projektu budŜetu Klub 
Radnych „ NiezaleŜnych ”odniósł się sceptycznie do przedłoŜonego projektu budŜetu. 
Stwierdza , Ŝe budŜet jest wegetatywny , brak jest aktywności , nie ma środków zapisanych  
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chociaŜby  na pozyskiwanie finansów  z zewnątrz.. Brak jest teŜ zapisów na  inwestycje , o 
które  postulowano wcześniej np. / modernizacja boiska sportowego w Piątkowisku , remizę 
OSP w Gorzewie, Dom Ludowy w Bychlewie/  
 
Są duŜe nadwyŜki budŜetowe , a brak jest zapisów w odniesieniu ich do 
budŜetu.  
śadna z poprawek , o którą występowali radni Klubu NiezaleŜnych nie została 
uwzględniona w projekcie budŜetu , w związku z czym stawia wniosek o 
odrzucenie w całości projektu budŜetu na rok 2007.  
 
Radna H. Jaros postawiła wniosek , aby w dziale 926 w § 4810 zwiększyć 
środki o 10 tys. zł / dotacje dla sportowców/ a przenieś je z rezerw z dz. 750 .  
 
Radny M. Muszczak wnioskował o przeniesienie kwoty 40 tys. zł , która 
zapisana jest w projekcie budŜetu  z przeznaczeniem na ośrodek zdrowia w 
Petrykozach i przenieś ją do dz.  758 róŜne rozliczenia.  
 
Radny wniosek powyŜszy motywował tym , iŜ nie ma ekspertyzy technicznej co do budynku 
ośrodka zdrowia w Petrykozach , w związku z tym brak jest dalszych perspektyw działania, 
nie wiadomym jest czy wykonywać remont , czy teŜ budowę nowego budynku.  
 
Radna M. Lubowicka w swojej wypowiedzi wyraziła zdziwienie do wypowiedzi przedmówcy 
, poinformowała , Ŝe wszystkim radnym znany jest stan obecnego budynku ośrodka zdrowia 
w Petrykozach, wiadomym jest , Ŝe jest to „ ruina” na zebraniu , w którym uczestniczyła z 
wyborcami wsi Petrykozy  i Osiedle Petrykozy wszyscy wyrazili głębokie poparcie dla 
inicjatywy budowy nowego budynku dla potrzeb ośrodka zdrowia, poza tym mieszkańcy w 
starym wyremontowanym w przyszłości mogli by mieć pomieszczenie dla potrzeb 
społeczności lokalnej np. zorganizowanie zebrania.  
 
Przewodniczący Komisji Samorządowo-Społecznej  H Kalinowski powiedział, ze Komisja, 
której przewodniczy na dzień 21 lutego br. ma zaplanowane posiedzenie w temacie ochrony 
zdrowia, na posiedzenie zaproszeni są teŜ przedstawiciele dyrekcji S.P.  ZOZ  , którzy będą 
mogli złoŜyć szersze wyjaśnienia  radnym na temat stanu technicznego obecnego budynku 
ośrodka zdrowia. Na pewno kwota 40 tys. zł przeznaczona w projekcie budŜetu nie zostanie 
roztrwoniona. 
 
Radna Z. Kasperska zabierając głos powiedziała , Ŝe naleŜy jasno określić , czy stary budynek 
nadaje się do remontu , czy teŜ nie i dlatego konieczna jest budowa nowego dla potrzeb 
ośrodka zdrowia. Mimo budowy nowego budynku, są  jednocześnie plany o budowie starego 
budynku. Powinna być jednak  przedłoŜona ekspertyza budynku starego.  
 
Radna J. Józefczyk złoŜyła wniosek o zobowiązanie Wójta Gminy o zmniejszenie kosztów 
funkcjonowania Urzędu Gminy do 10 % dochodów Gminy / na rok przyszły/ . 
 
Radny P. Kociołek zabierając głos poparł wniosek radnego A. Jaksy  o nie 
przyjęcie projektu budŜetu Gminy w całości.  
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Stwierdził, iŜ naleŜy przygotować rezerwę celową na pozyskiwanie środków z 
zewnątrz. Tu wskazał środki , które Gmina ma ulokowane w udziałach w 
Gminnej Spółdzielni .  
 
Radny A. Golewski postawił wniosek zmniejszyć środki w dz. 921 – ochrona dziedzictwa 
narodowego – wynagrodzenie osobowe  i przesunąć je do bibliotek z przeznaczeniem na 
uzupełnienie księgozbioru.  
 
Radny H. Kalinowski zabierając głos odniósł się do wypowiedzi radnego A. Golewskiego 
powiedział, ze z przeraŜeniem słucha tego , są to przecieŜ pieniądze dla Gminnej Orkiestry 
Dętej , która jest naszą chlubą i dumą  , obsługuje prawie wszystkie uroczystości kościelne 
powiatowe i gminne , jej funkcjonowanie niemoŜliwe jest bez dyrygenta.  
 
Radny  Z. Stasiak  w swojej wypowiedzi stwierdził, iŜ uwaŜa projekt budŜetu gminy 
Pabianice – za dobry , na pewno nie musimy martwić  się , Ŝe na zaplanowane 
przedsięwzięcia zabraknie nam środków, ponadto powiedział, Ŝe jeŜeli chodzi o pozyskiwanie 
środków na inwestycje , to muszą być one zapisane uprzednio w budŜecie gminy i  
przygotowane od strony dokumentacyjnej . Jednocześnie  uwaŜa , Ŝe ten budŜet naleŜy 
przyjąć, aby móc realizować zapisane w nim inwestycje i nie opóźniać  ich.  
 
 
W –ce wójt gminy E. Adamczyk zabierając głos w odniesieniu do dyskusji na temat ośrodka 
zdrowia w Petrykozach przypomniał, Ŝe dość szeroko ten temat omówił na posiedzeniu 
Komisji Gospodarczo-Finansowej, Rolnej i Ochrony Środowiska . Obecny stan budynku 
ośrodka zdrowia zagraŜa temu , Ŝe w kaŜdej chwili moŜe być on zamknięty przez Sanepid . 
JeŜeli byśmy na przykład  te 400 tys. zł. zapisane w projekcie budŜetu na rok 2007 
przeznaczyli na wykonanie ekspertyzy starego budynku ,  zamiast na projekt nowego 
budynku  to tylko przedłuŜylibyśmy terminy wykonywania prac , a wiadomym teŜ jest, Ŝe 
tylko do końca tego roku jest przyzwolenie na świadczenie usług medycznych w takich 
warunkach ośrodka zdrowia w Petrykozach.  
SP ZOZ zlecił ekspertyzę stanu technicznego budynku ,  ale nie jest to szczegółowa, 
poniewaŜ dopiero po zerwaniu stropu moŜna byłoby stwierdzić jaki jest stan fundamentów , 
dlatego teŜ  doszliśmy do wniosku , Ŝe przystąpimy do projektu budowy nowego ośrodka , a 
w starym budynku przy współpracy z SP ZOZ będziemy prowadzić taki remont, który 
jednocześnie pozwalałby na świadczenie usług medycznych nie przerywając ich, poniewaŜ 
zdajemy sobie sprawę , Ŝe ich wyprowadzenie na czas remontu spowoduje to , Ŝe nigdy mogą 
nie powrócić w takim stanie jak obecnie.  
 
Więcej głosów nad projektem budŜetu nie zgłoszono.  
 
Ad. pkt. 8  
 
Interpelacji nie zgłoszono.  
 
 
Ad. pkt. 9.  
 
Pierwszym omawianym projektem uchwały był projekt uchwały w sprawie  
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a/ ustalenia na rok 2007 „ Regulaminu określającego wysokość stawek i szczegółowe warunki 
przyznawania nauczycielom dodatków : za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego, za 
warunki pracy oraz wysokość i warunki wypłacania nagród i innych świadczeń wynikających 
ze stosunku pracy, szczegółowy sposób obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny 
ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw, a takŜe wysokość nauczycielskiego 
dodatku mieszkaniowego oraz szczegółowe zasady jego przyznawania i wypłacania”.  
 
Głos zabrał Wójt Gminy H. Gajda , który poinformował, Ŝe „Regulamin……” jest 
zaopiniowany przez związki nauczycielstwa . Wcześniej  powyŜszy dodatek wynosił  5,5 % , 
teraz podnosimy go do 6% .  
Po analizie projektu uchwały przed IV sesją Rady Gminy Pabianice był wniosek o nie 
wprowadzanie powyŜszego projektu uchwały pod obrady IV sesji a o ponowne spotkanie się 
ze związkami  zawodowymi  w tej sprawie. Wójt poinformował, Ŝe takie spotkanie odbyło się 
, zostali równieŜ zaproszeni na nie : radna Z. Kasperska – Przewodnicząca Komisji 
Rewizyjnej i radny K. Gąsiorek – Przewodniczący Komisji Gospodarczo- Finansowej, Rolnej 
i Ochrony Środowiska.  
Na spotkaniu ze związkami zostało powiedziane , Ŝe jak najbardziej są za tym , aby 
podwyŜszyć  im  dodatek motywacyjny  o ile są na to środki , nie mniej jednak wyraŜają 
opinię  pozytywną co do wysokości 6 %. . 
 
Inspektor d/ oświaty w gminie Pabianice A. Roszko przypomniała, Ŝe na wspólnym 
posiedzeniu Komisji, które miało miejsce przed V sesją padł wniosek radnego M. Muszczaka 
, aby dodatek motywacyjny  podnieść do  8 % , byłaby to kwota w budŜecie 86 tys. 504 zł.,od 
tego takŜe 18 % składek ZUS naleŜy doliczyć , przyznanie dodatku motywacyjnego w 
wysokości 6 % jest to kwota w budŜecie w wysokości 43.188 zł. do tego równieŜ pochodne 
czyli składki ZUS . Ponadto inspektor wyjaśniła, Ŝe w sprawie uchwalania dodatków 
motywacyjnych dla nauczycieli powinny być przeprowadzane konsultacje, ale od przyznania i 
uchwalenia jest wyłącznie Rada Gminy, ponadto inspektor powiedziała, Ŝe od stycznia będą 
obowiązywała nowe regulacje płacowe dla nauczycieli , które takŜe obciąŜą budŜet gminy.   
 
Radna Z. Kasperska zabierając głos  wyraziła , Ŝe przyznawanie dodatków motywacyjnych 
leŜy w gestii Rady Gminy moŜna go przyznać w wysokości od 0% do 50 %od zasadniczej 
pensji . Przypomniała , ze składała wniosek , aby przyznać go w wysokości 10 % i na 
spotkaniu jakie miało miejsce ze związkami zawodowymi w dniu 11 stycznia br. padł 
wniosek aby go przyznać właśnie w wysokości 10 % 
 
Radna Z. Kasperska złoŜyła wniosek o ponowne zorganizowanie spotkania ze związkami 
zawodowymi , i zdjęcie z porządku obrad dzisiejszej sesji projektu uchwały w sprawie : 
 
Więcej głosów w dyskusji nad powyŜszym nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący Rady R. Figiel  poddał do głosowania wniosek radnej Z. Kasperskiej o 
zdjęcie a/ ustalenia na rok 2007 „ Regulaminu określającego wysokość stawek i szczegółowe 
warunki przyznawania nauczycielom dodatków : za wysługę lat, motywacyjnego, 
funkcyjnego, za warunki pracy oraz wysokość i warunki wypłacania nagród i innych 
świadczeń wynikających ze stosunku pracy, szczegółowy sposób obliczania i wypłacania 
wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw, a takŜe 
wysokość nauczycielskiego dodatku mieszkaniowego oraz szczegółowe zasady jego 
przyznawania i wypłacania”.  
Za wnioskiem Rada opowiedziała się w głosowaniu 13 głosami , przy 2 głosach przeciwnych. 
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Przystępując do realizacji punktu dot. podjęcia uchwały w sprawie uchwalenia budŜetu gminy 
Pabianice na rok 2007 Przewodniczący Rady kolejno poddał do głosowania wnioski , które 
zostały zgłoszone przy analizie projektu budŜetu gminy Pabianice na rok 2007.  
Pierwszym wnioskiem poddanym do głosowania był wniosek zgłoszony przez radnego A. 
Jaksę odrzucenie w całości projektu budŜetu gminy na rok 2007.  
 
Za wnioskiem opowiedziało się 7 radnych, przy 8 głosach przeciwnych .  
Wniosek upadł.  
 
Drugim wnioskiem poddanym do głosowania  był wniosek radnej H. Jaros o zwiększenie 
środków finansowych w dz. 926 kultura fizyczna i sport o 10 tys. zł , a pozyskanie ich z 
rezerwy z dz. 750.  
 
Za wnioskiem opowiedziało się 7 radnych , przy 8 głosach przeciwnych.  
 
Wniosek upadł.  
 
Za wnioskiem radnego M. Muszczaka dot. przeniesienia kwoty 40 tys. zł. zapisanej na projekt 
ośrodka zdrowia w Petrykozach i przeniesienie jej do dz. 758 – róŜne rozliczenia 
opowiedziało się z radnych przy 8 głosach przeciwnych.  
Wniosek upadł. 
 
Za wnioskiem radnego P. Kociołka dot. utworzenia w budŜecie gminy rezerwy celowej 
utworzonych z udziałów Gminy Pabianice w Gminnej Spółdzielni z przeznaczeniem ich  na 
pozyskiwanie środków finansowych z zewnątrz  -  opowiedziało się 7 radnych , przy 8 
głosach przeciwnych . 
Wniosek upadł.  
 
Za wnioskiem radnego A. Golewskiego w sprawie zmniejszenia środków w dz. 921 – ochrona 
dziedzictwa narodowego – wynagrodzenia osobowe i przesunięcia ich na biblioteki z 
przeznaczeniem na uzupełnienie księgozbioru opowiedziało się 7 radnych , przy 8 głosach 
przeciw.  
Wniosek upadł. 
 
Następnie Przewodniczący Rady poddał do głosowania projekt uchwały Nr V/23/2007 w 
sprawie uchwalenia budŜetu Gminy Pabianice na rok 2007 , w wyniku , którego w/w uchwała 
została podjęta 8 głosami za, przy 7 głosach przeciwnych i stanowi załącznik nr 12 do 
niniejszego protokołu. 
 
Kolejna uchwałą jaką przedłoŜyła Radzie Komisja Uchwał i Wniosków była Uchwała Nr 
V/24/2007 w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych na rok 2007.  
Uchwała w powyŜszej sprawie została podjęta w głosowaniu 15 głosami , bez głosów 
przeciwnych i bez głosów wstrzymujących się i stanowi załącznik nr 13 do protokołu.  
 
PRadny K. Gąsiorek – Przewodniczący Klubu Radnych Porozumienie Ludowe przedstawił 
projekt uchwały przygotowany przez Klub w/w radnych i wprowadzony pod obrady sesji na 
wniosek Klubu Radnych „ Porozumienie Ludowe” – projekt uchwały w sprawie określenia 
wysokości i zasad przyznawania diet radnym Rady Gminy Pabianice i sołtysom Gminy 
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Pabianice.  
 
Radna Z. zabierając głos powiedziała, Ŝe nie rozumie tego czemu ma słuŜyć  wprowadzenie 
tej uchwały, skoro radni pobierają diety za udział w posiedzeniu  /- kaŜdorazowo za kaŜde 
posiedzenie/ , projekt uchwały przedłoŜony w proponowanej wersji tj. zryczałtowane diety 
uwaŜa , Ŝe komplikuje wypłacanie diet. 
 
 
Radny P. Kociołek zabierając głos poparł swoją przedmówczynię.  
 
Radny Z. Stasiak zabierając głos poinformował o skutkach finansowych jakie będą 
poniesione w związku z wprowadzeniem powyŜszej uchwały.  
 
Radna Z. Kasperska ponownie zabierając glos powiedziała, Ŝe w dalszym ciągu pozostają nie 
rozwiązane sprawy zwrotu kosztów dojazdu.  
 
Sekretarz Gminy J. Słubik  poinformowała, Ŝe  ustawa o samorządzie gminnym przewiduje 
zwrot kosztów podróŜy słuŜbowych i Ŝe obowiązuje uchwała  podjęta przez poprzednią Radę 
Gminy w sprawie zwrotu kosztów podróŜy słuŜbowych radnym gminy Pabianice. Nie ma 
natomiast podstaw prawnych ku temu, aby stosować zwrot kosztów podróŜy radnym do 
siedziby Rady Gminy  
 
Radna Z. Kasperska postawiła wniosek o rozpatrzenie jeszcze raz  projektu uchwały w 
sprawie  określenia wysokości i zasad przyznawania diet radnym Rady Gminy Pabianice i 
sołtysom Gminy Pabianice w Komisji Statutowej Rady Gminy.  
 
 
Przewodniczący Rady poddał do głosowania powyŜszy wniosek , w wyniku, którego 7 
radnych opowiedziało się za, przy 8 głosach przeciwnych.  
 
Następnie Komisja Uchwał i Wniosków odczytała projekt uchwały w sprawie określenia 
wysokości i zasad przyznawania diet radnym i Rady Gminy i sołtysom Gminy Pabianice za 
którym Rada opowiedziała się w głosowaniu 7 glosami za, przy 8 głosach przeciwnych.  
 
Uchwała NR V/25/2007 w powyŜszej sprawie stanowi załącznik nr 14 do protokołu.  
 
Podczas analizy projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia planu kontroli Komisji 
Rewizyjnej radny K. Gąsiorek w imieniu Klubu Radnych porozumienie Ludowe przedstawił 
wniosek o wprowadzenie zmian do projektu planu kontroli Komisji Rewizyjnej w sposób 
następujący:  
 
„ Tematy zapisane w projekcie planu kontroli Komisji z miesiąca marca    pozostawić w 
takiej wersji jak jest zapisane w projekcie planu, natomiast w miesiącu marcu zapisać temat : 
kontrola zamówień publicznych w zakresie dowozu i doŜywiania dzieci w roku 2007.  
Temat pierwszy  z miesiąca sierpnia kontrola działalności OSP w zakresie gospodarowania 
środkami przyznanymi z budŜetu Gminy oraz środkami trwałymi połączyć z tematem 
pierwszym z miesiąca listopada tj. kontrola gospodarowania środkami finansowymi oraz 
trwałymi instytucji kultury i sportu – działy 921 i 926 .  
 
 



 11

Radny A. Jaksa zwrócił się do radcy prawnego Urzędu  z pytaniem , czy obecna Rada Gminy 
ma prawo kontrolować pracę Wójta od początku wyboru, czy od momentu zaprzysięŜenia.  
JeŜeli od początku zaprzysięŜenia , to kto kontroluje okres między jedną , a drugą kadencją .  
 
Rada Prawny udzieliła informacji, ze okres między kadencjami nie pozostaje bez nadzoru. W 
tym czasie jak i podczas całej kadencji pozostajemy pod nadzorem Regionalnej Izby 
Obrachunkowej i Wojewody Łódzkiego. NaleŜy zastanowić się nad sensem kontroli 
prowadzonej przez Komisję Rewizyjną dot. poprzedniej kadencji, skoro poprzednia kadencja 
została wnikliwie skontrolowana przez Regionalna Izbę Obrachunkową , były takŜe w 
poprzedniej kadencji prowadzone kontrole przez Komisję Rewizyjną Rady Gminy.  
 
 
Radny Z. Stasiak postawił wniosek o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie 
zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej , ponownie uściślić tematykę.  
 
Za przyjęciem w/w wniosku Rada opowiedziała się w głosowaniu 14 głosami za , przy 1 
głosie wstrzymującym się.  
W związku z takim rozstrzygnięciem wniosku projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia 
planu kontroli Komisji Rewizyjnej został zdjęty z porządku obrad V sesji Rady Gminy.  
 
Kolejnym rozpatrywanym projektem uchwały był projekt uchwały w sprawie wynagrodzenia 
Wójta Gminy.  
Przewodniczący Klubu Radnych „Porozumienie Ludowe” K. Gąsiorek przedstawił 
uzasadnienie  do wymienionego projektu uchwały.  
 
Poinformował, Ŝe Klub Radnych „ Porozumienie Ludowe” optuje za tym, aby wynagrodzenie 
Wójta pozostało na takim poziomie jak w poprzedniej kadencji.  
W miesiącu grudniu Klub Radnych „NiezaleŜnych ” był przeciwny temu , optował za 
obniŜeniem wynagrodzenia Wójta i w wyniku przeprowadzonego głosowania Rada podjęła 
uchwałę   o wynagrodzeniu Wójta w efekcie mniejszym niŜ w poprzedniej kadencji.  
 
Obecnie na wniosek Klubu  Radnych „ Porozumienie Ludowe” został wprowadzony projekt 
uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia na takim poziomie jak w poprzedniej kadencji.  
 
Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
 
Radna Z. Kasperska zabierając głos poinformowała, Ŝe głosując za obniŜeniem 
wynagrodzenia Wójtowi Gminy Pabianice sugerowała się tym, iŜ nie zostały w poprzedniej 
kadencji uwzględnione jej interpelacje.  
 
Radny P. Kociołek postawił wniosek, aby projekt  uchwały w sprawie wynagrodzenia Wójta 
Gminy wnoszony przez Klub Radnych Porozumienie Ludowe został odłoŜony do czasu kiedy 
zostanie zatwierdzone absolutorium.  
 
Przewodniczący Rady R. Figiel poddał do głosowania wniosek radnego P. Kociołka , w 
wyniku którego za wnioskiem opowiedziało się 7 radnych, przeciw było 8 radnych.  
 
Komisja Uchwał i Wniosków odczytała projekt uchwały w sprawie wynagrodzenia Wójta 
Gminy Pabianice.  
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Za Uchwałą Nr V/26/2007 w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy opowiedziało 
się 8 radnych , przy 7 głosach przeciwnych , bez głosów wstrzymujących się.  
 
Uchwała Nr V/26/2007 w powyŜszej sprawie stanowi załącznik nr 15 do niniejszego 
protokołu . 
 
Projekt uchwały w sprawie zmian w statucie Gminy Pabianice przedłoŜył Przewodniczący 
Komisji Statutowej , ponadto projekt powyŜszej uchwały był analizowany na wszystkich 
Komisjach Rady Gminy , które miały miejsce przed sesją i  jest radnym znany. Wszystkie 
propozycje zmian zgodne są z obowiązującym przepisami. 
 
Radny A. Jaksa zabierając głos w odniesieniu do zmian w Statucie Gminy, powiedział, iŜ 
uwaŜa wprowadzenie propozycji tych zmian za pewną politykę sprawowania  władzy jak 
wyraził „ z punktu widzenia siły”.  
 
Radna Z. Kasperska powiedziała, iŜ jest przeciwna niektórym propozycjom zapisów zmian w 
Statucie , uwaŜa , Ŝe wprowadza się ograniczenia woli wykonywania mandatu.  
 
Więcej głosów w dyskusji nad powyŜszym projektem uchwały nie zgłoszono, 
Przewodniczący Rady poddał do głosowania projekt uchwały w sprawie zmiany Statutu 
Gminy Pabianice , w wyniku którego za Uchwała Nr V/27/2007 w powyŜszej sprawie 
opowiedziało się 8 radnych , przy 7 głosach przeciwnych.  
Uchwała NR V/27/2007 stanowi załącznik nr 16 do protokołu.  
 
Uchwała Nr V/28/2007 w sprawie przedłuŜenia czasu obowiązywania dotychczasowej taryfy 
dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę została podjęta w głosowaniu 15 głosami za , bez 
głosów przeciwnych i bez głosów wstrzymujących się.  
 
Ad. pkt. 10.  
 
Wójt Gminy odpowiedział na interpelacje zgłoszone między sesjami : 
1/ Interpelacja dotycząca przejęcia przez Gminę Pabianice terenu oraz budynków przychodni 
zdrowia w Petrykozach. 
Odpowiedź z dnia 4 stycznia 2007 r. znak :0719/1/07  znajduje się w załączeniu do teczki w 
Biurze Rady  pod nazwą „ Interpelacje ” 
2/ Interpelacja dot. prywatnego toru motocrosowego połoŜonego na terenach sołectwa 
Piątkowiko . 
Odpowiedź z dnia 2007.31.01 znak 0719/2/07 znajduje się w załączeniu do  teczki w Biurze 
Rady pod nazwą „ Interpelacje” 
Radny A. Jaksa zabierając głos w kwestii dot. odpowiedzi na interpelację nr 1 powiedział, Ŝe 
odpowiedź  uwaŜa za wyczerpującą  ale tylko w pkt. 1 . Pozostaje jednak problemem braku 
oceny stanu technicznego budynku ośrodka zdrowia w Petrykozach  
 
JeŜeli natomiast chodzi o drugą odpowiedź na interpelację dot. toru motocrosowego w 
Piątkowisku z odpowiedzi Wójta jest  zadowolony  ponadto właściciel toru motocrosowego p. 
Grabarz będzie uczestniczył   w posiedzeniu rady sołeckiej wsi Piątkowisku .  
 
W – ce wójt Gminy Pabianice E. Adamczyk nawiązując do interpelacji nr 1 , powiedział, Ŝe 
Rada Gminy na dzisiejszej sesji uchwaliła  budŜet gminy na rok 2007 wraz z załącznikiem , w 
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którym jest napisane o budowie ośrodka zdrowia w Petrykozach . Jest to upowaŜnienie nas do 
zlecenia projektu budowy nowego ośrodka zdrowia .  
 
 
Ad. pkt. 11.  
 
 
W wolnych wnioskach i sprawach róŜnych  radny A. Jaksa  zabierając  głos odniósł się do 
informacji jaka została wysłana do Urzędu Wojewódzkiego z Urzędu Gminy Pabianice , w 
której zostało stwierdzone , Ŝe nie dopełnił obowiązku złoŜenia oświadczenie majątkowego w 
myśl zapisu art. 24 j  ustawy o samorządzie gminnym.  
Radny stwierdził , Ŝe postępowanie takie podjęte przez Urząd Gminy uwaŜa za 
skompromitowanie jego osoby.  
Ponadto radny powiedział, Ŝe otrzymał pismo , w którym Wojewoda stwierdza iŜ nie był on 
obowiązany do złoŜenia oświadczenia w myśl art. 24 j ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o 
samorządzie gminnym.  
 
Radny A. Jaksa  zwrócił się takŜe z pytaniem o udzielenie  informacji na temat działań 
podjętych u Wojewody w sprawie osadników na terenie sołectwa Gorzew.  
 
 
Ponadto radny złoŜył wniosek o rozwaŜenie moŜliwości odbywania posiedzeń Rady Gminy w 
róŜnych salach na terenie naszej Gminy, poniewaŜ sala w Urzędzie Gminy jest zbyt ciasna.  
 
 
Radny P. Kociołek zwrócił się z następującymi pytaniami do Wójta Gminy: 
 
1/ Udzielenie odpowiedzi na temat postępu prac Zespołu powołanego do opracowywania 
Planu Rozwoju Lokalnego. 
 
2/ PrzedłoŜenia pism Wojewody Łódzkiego dot. uchybień radnego spowodowanych 
nieterminowym złoŜeniem oświadczeń majątkowych.  
 
3/ Realizacji wniosku Komisji Rewizyjnej dot. przedłoŜenia Komisji zakresów obowiązków 
pracowników Urzędu Gminy i ich uposaŜeń.  
 
4/ Udzielenia odpowiedzi, czy były wypłacane ekwiwalenty za niewykorzystany urlop dla 
pracowników. 
 
Radny P. Kociołek zwrócił się do radnych o udzielenie ostatecznej odpowiedzi w kwestii dot. 
szkolenia , którego zorganizowanie  zaproponował radnym w WyŜszej Szkole Medialnej w 
Toruniu.  
 
Przewodniczący Rady R. Figiel zabierając głos przypomniał radnym o szkoleniu , które 
odbędzie się dnia 14.02.2007 r. w Urzędzie Gminy w Pabianicach na temat znajomości 
radnych w pracy samorządowej.  
PrzedłoŜył Radzie pismo Wójta Gminy Pabianice z dnia 9. stycznia 2007 r. dot. 
oddelegowania radnych do pracy przy opracowywaniu Planu Rozwoju Lokalnego Gminy 
Pabianice na lata 2007-2010.  
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Poinformował, Ŝe wpłynęły do Rady Gminy pisma : 
1/ Pismo p. Dariusza  Koziary zam. Bychlew nr 2 dot. zabudowy nieruchomości w Bychlewie 
nr 5 naleŜącej do Sylwestra Kierzek, 
2/ Pismo skierowane do p. Grzegorza Suleja przez Wójta Gminy/ do wiadomości Rady / 
Gminy dot. opracowania miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części wsi 
Górka Pabianicka . 
Przewodniczący poinformował , Ŝe pisma powyŜsze  kieruje do Komisji Gospodarczo-
Finansowej, Rolnej i Ochrony Środowiska na jej najbliŜsze posiedzenie celem przedłoŜenia 
opinii na sprawy zawarte w pismach.  
 
Przewodniczący Rady Gminy  poinformował  Radę Ŝe   udzielił  odpowiedzi Wojewodzie 
Łódzkiemu  na pisma w kwestii  realizacji przez radnych  zapisów art. 24 h i 24 j   ustawy o 
samorządzie gminnym / dot. składania oświadczeń majątkowych /  
Podał jedynie informację o liczbie złoŜonych oświadczeń w myśl wymaganych przepisów , 
bez podania nazwisk.  
Rada Gminy w terminie  3 miesięcy obowiązana jest podjąć uchwałę o wygaśnięciu mandatu  
wobec radnych,  którzy nie wywiązali  się z ustawowego obowiązku. 
 
Radna J. Józefczyk zwróciła się do Wójta z prośbą o udzielenie jej odpowiedzi na pytanie 
zgłoszone wcześniej dot. funkcjonowania komunikacji przez Gorzew do Łodzi. 
 
Radny M. Muszczak ponowił sprawę dot. remontu drogi na przystanku autobusowym / 265 /  
w Bychlewie .  
 
Sołtys wsi Terenina A. Baran zgłosił wniosek dot. poprawy stanu czystości wody w 
wodociągu , stwierdził, Ŝe najlepszym rozwiązaniem byłoby wybicie dodatkowej głębinowej 
studni . 
 
Wójt Gminy zabierając głos odpowiedział na pytania zgłoszone przez radnych i sołtysów: 
 
- sprawie zgłoszonej przez radnego A. Jaksę  dot. „osadników w Gorzewie „ poinformował, 
Ŝe została juŜ zgłoszona interpelacja w tej sprawie do Prezydenta Państwa , nawiązany został 
kontakt z posłem Biernatem , poseł G. Tyszko równieŜ obiecała spotkanie z nami w tym 
temacie , czekamy tylko na termin, wszystkie materiały w tej sprawie zostały juŜ przekazane 
parlamentarzystom. Wiadomym jest takŜe , Ŝe  Wojewoda Łódzki przedłoŜyła juŜ w tej 
sprawie opinię do Ministerstwa.  
 
- w sprawie  zgłoszonej przez radną J. Józefczyk , wójt poinformował, Ŝe właśnie w dniu 
dzisiejszym otrzymał pismo w sprawie wprowadzenia ulg w komunikacji , przekaŜe je do 
skonsultowania radcy prawnemu .  
 
- w sprawie uruchomienia dodatkowych kursów autobusów PKS   komunikacji w Rydzynach  
Wójt poinformował, Ŝe po rozmowach z PKS uzyskał informację Ŝe byłyby to kursy 
nieopłacalne.  
 
- w sprawie poprawy stanu wody w Tereninie , Wójt poinformował, Ŝe  będziemy starać się 
podpisać porozumienie z  Miastem  Pabianice oraz ZWiK na pobór wody z miasta Pabianic , 
poniewaŜ mamy informację , iŜ miasto chce nam sprzedawać wodę po cenach hurtowych. 
Takie samo porozumienie będziemy chcieli sporządzić  równieŜ na północną  stronę gminy w 
kierunku Piątkowiska.  
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Przewodniczący Rady zwrócił się do Rady o wytypowanie osób / radnych / do pracy przy 
opracowywaniu Planu Rozwoju Lokalnego Gminy Pabianice na lata 2007- 2001. 
Do pracy nad powyŜszym planem Rada wytypowała następujących radnych : 
P. Kociołka , M. Lubowicką , K. Gąsiorka , H. Szafrańskiego, Z. Stasiaka.  
 
Radni wyrazili zgodę na pracę w Komisji i zostali zaakceptowani przez Radę w głosowaniu 
13 głosami , przy 1 glosie wstrzymującym się. 
 
 
Ad. pkt. 12.  
 
Komisja Uchwał i Wniosków odczytała protokoł Komisji Uchwał i Wniosków, który został 
przyjęty przez Radę w głosowaniu  7 głosami za, przy 3 głosach wstrzymujących., 5 radnych 
nie wzięło udziału w głosowaniu.  
 
 
 
Ad. pkt. 13.  
 
Przewodniczący Rady zamknął obrady V sesji Rady Gminy Pabianice . 
 
 
 
      Obradom sesji przewodniczył : 
      Przewodniczący Rady Gminy Pabianice  
 
       Roman Figiel  
Protokoł sporządziła: 
Urszula Czerwonka  
 
 
 
 
 
 
 
 


